

廣東話才藝大格鬥 2017 Cantonese Talent Variety Challenge 2017

為讓非華語生能累積於大型比賽展示中文的經驗、發揮創意及藝術潛能，中文科特鼓勵學生參與由浸信會愛羣社會服務處主辦、蘇豪香港扶輪社協辦及贊助的「廣東話才藝大格鬥 2017」。比賽於二零一七年四月一日舉行，本校有12位同學參加，當中更有5人獲獎，成績令人鼓舞。

得獎名單如下：

In order to provide a platform for students to learn Chinese through public performance, showcase their creativity, and reveal their artistic potential, the Chinese department encouraged students to join the “Cantonese Talent Variety Challenge 2017” organized by Wanchai Integrated Children and Youth Service Centre and the Rotary Club of SoHo Hong Kong on 1st April 2017.

12 students joined the competition and acquired encouraging results. 5 of them even won generous prizes offered by the organizing parties.

The prize winners are as follow :

5D	11	LANDRITO REGINE GALLIBU	Youth Group Outstanding Award	青少年組 優秀表現獎
4B	20	SAHI PRINCESS STEPHANIE	The Best Costume Award	最佳服飾獎
4D	1	ANJUM SARAH	The Best Costume Award	最佳服飾獎
3B	17	SINGH RESHABH MANDRAL	The Best Prop Design Award	最佳道具 設計獎
3B	19	WINDEBANK EWAN PETER GEORGE	The Best Prop Design Award	最佳道具 設計獎

得獎同學將獲大會頒發現金獎、獎券及獎狀等，獎品豐富。有關活動之情況，請參閱附載之相片集。

The winners will receive cash, coupons and certificates. For more information, please see the attached photographs.